
Protokół Nr XXX/2022 

z sesji Rady Gminy Żołynia w dniu 17 października 2022 r. 

 

    Sesja Rady Gminy Żołynia odbyła się 17 października 2022 r. Rozpoczęła się o godz. 

15.30.  

 

   W sesji uczestniczyli: 

1)11 radnych gminy – Maciej Dąbek, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz 

Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna 

Wójcik (nieobecni byli radni: Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Karol Sztur); 

2) sołtysi wszystkich sołectw Gminy Żołynia – Jan Buszta, Teresa Fus, Marek Mach, 

Joanna Wal; 

3) Wójt Gminy Żołynia – Piotr Dudek; 

4) Sekretarz Gminy Żołynia – Waldemar Natoński; 

5) Skarbnik Gminy Żołynia – Anna Kostyńska; 

6) Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół w Żołyni – Artur 

Gerersdorf; 

7) Inspektor Urzędu Gminy Żołynia – Michał Rupar; 

8) Informatyk Urzędu Gminy Żołynia – Wojciech Tomczyk. 

 

    Ad. 1 Z uwagi na nieobecność przewodniczącego rady posiedzenie otworzył, a następnie  

w całości prowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Żołynia Tomasz Mach. Po powitaniu 

zebranych i stwierdzeniu kworum przedstawił porządek sesji. Zaplanowany porządek 

posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie, wolne wnioski. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2022 rok; 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2022-2030; 

c) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów 

specjalnych  zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i zespołach szkół, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Żołynia; 

d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek  

i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego 

funduszu nagród, dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Żołynia;  

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości przez Gminę Żołynia; 

f) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości; 

g) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia w trybie 

bezprzetargowym; 

h) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia w trybie 

bezprzetargowym; 

i) rozpatrzenia skargi na dyrektora szkoły; 

j) rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina. 

4. Sprawy różne. 

 

    Radni w tym punkcie posiedzenia nie zgłosili uwag, ani wniosków. 



 

    Ad. 2 Radni nie wnieśli uwag do projektu protokołu z poprzedniej sesji. 

Wiceprzewodniczący rady gminy przeprowadził głosowanie nad jego przyjęciem. Protokół 

został przyjęty jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. Wyniki imienne: ZA (11): Maciej Dąbek, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (4). Andrzej Całka, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Karol Sztur. 

 

   Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy omówiła Anna Kostyńska, 

Skarbnik Gminy Żołyni. Zaznaczyła, że do budżetu, po stronie dochodów otrzymanych przez 

gminę zostanie wprowadzona kwota 2 mln 888 tys. zł. Podała, że środki te zostaną 

wydatkowane na wykonane już inwestycje na drogach gminnych, przy budowie oświetlenia 

ulicznego oraz budowie kanalizacji sanitarnej. Wskazała również rozdysponowanie części 

dochodów na wydatki bieżące, które pojawiły się w okresie ostatnich tygodni. Mówiła także  

o potrzebie zabezpieczenia wkładu własnego na przebudowę stadionu nad Tamą, a to  

w związku z otrzymaniem przez gminę promesy dotacji na ten cel i trwające przygotowania 

do inwestycji. Skarbnik zaproponowała, aby część dochodów pozostawić jako zabezpieczenie 

na wypadek wzrostu cen nośników energii. Poinformowała również o oszczędnościach 

przetargowych, które wystąpiły przy inwestycjach budowy kanalizacji sanitarnej oraz 

oświetlenia ulicznego. Szczegółowo wytłumaczyła procedury związane z wydatkowaniem 

środków przeznaczonych na wypłatę dodatku węglowego. Wspomniała także o zwiększeniu  

o 20 tys. zł dotacji dla Gminnego Ośrodka Kultury, w związku z koniecznością zakupu pieca 

centralnego ogrzewania do jego filii w Smolarzynach. Wiceprzewodniczący rady, 

przypominał, że na poprzedzającym sesję posiedzeniu wspólnym komisji skarbnik dokładnie 

omówiła proponowane zmiany w budżecie. Radny Jerzy Szpila poprosił o doprecyzowanie 

informacji o wydatkach przedstawionych ogólnie w paragrafie drugim. Skarbnik 

uszczegółowiła wydatki opisane w tej pozycji budżetu. Wobec braku innych pytań, 

wiceprzewodniczący rady odczytał projekt uchwały i poddał ją pod głosowanie. Uchwała Nr 

XXX/243/22 w sprawie zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2022 rok została podjęta 

jednogłośnie, 12 radnych zagłosowało za jej przyjęciem. Wyniki głosowania: ZA: 11, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. Wyniki imienne: 

ZA (11): Maciej Dąbek, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (4). Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Karol Sztur. 

    Projekt uchwały zmieniającej wieloletnią prognozę finansową gminy przedstawiła skarbnik 

gminy. Wyjaśniła, że w ślad za zmianami budżetu konieczne jest ich wprowadzenie do 

wieloletniej prognozy finansowej. Podała kwoty ogólne budżetu po stronie wydatków oraz 

dochodów, uwzględniające wcześniej dokonane zmiany. Wskazała, że zadłużenie gminy na 

koniec roku 2022 wyniesie około 6 mln zł, co stanowić będzie 13% planowanych dochodów. 

Oceniła, że wskaźnik indywidualny zadłużenia gminy jest wskaźnikiem dobrym, czemu 

sprzyja intensywna działalność inwestycyjna gminy w ostatnim czasie. Radni nie zadawali 

pytań, wiceprzewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Uchwała Nr 

XXX/244/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na 

lata 2022-2030 została podjęta jednogłośnie, 12 radnych zagłosowało za jej przyjęciem. 

Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:  

0, NIEOBECNI: 4. Wyniki imienne: ZA (11): Maciej Dąbek, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, 

Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (4). Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, 

Karol Sztur. 



    Projekt uchwały w sprawie ustalenia wymiaru godzin zajęć pedagogów specjalnych  

w gminnych placówkach oświatowych omówił Artur Gerersdorf, Dyrektor Gminnego 

Zespołu Ekonomiczno-Admistracyjnego Szkół w Żołyni. Wskazał, że od 1 września 2022 r. 

w szkołach, w których liczba uczniów jest większa niż 50, musi być zatrudniony pedagog 

specjalny. Dodał, że zadania stojące przed takim pedagogiem określa rozporządzenie Ministra 

Edukacji Narodowej. Wskazał, że proponowane jest ustalenie pensum w wymiarze 22 godzin 

tygodniowo. Poinformował radnych, że podobny wymiar przyjmowany jest w okolicznych 

gminach. Powiedział, że w wymiarze 22 godzin pracuje pedagog szkolny. 

Wiceprzewodniczący rady przypomniał, że sprawę tę omawiano na posiedzeniu wspólnym 

komisji rady gminy. Wobec braku pytań radnych odczytał tekst uchwały i przeprowadził 

głosowanie. Uchwała Nr XXX/245/22 w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów specjalnych  zatrudnionych  

w przedszkolach, szkołach i zespołach szkół, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Żołynia została podjęta jednogłośnie, 12 radnych zagłosowało za jej przyjęciem. 

Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:  

0, NIEOBECNI: 4. Wyniki imienne: ZA (11): Maciej Dąbek, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, 

Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (4). Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, 

Karol Sztur. 

    Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu określającego dodatki do płac nauczycieli 

przedstawił dyrektor GZEAS w Żołyni. Powiedział, że od dnia 1 września 2022 r. do szkół 

wprowadzono funkcję mentora, który towarzyszy nauczycielom przechodzącym kolejne 

stopnie awansu zawodowego. Dodał, że mentor zastąpił dotychczasowego opiekuna stażu,  

a jego zadania określa karta nauczyciela. Pełnienie funkcji mentora wiąże się  

z otrzymywaniem dodatku funkcyjnego, który w projekcie uchwały zaproponowano  

w wysokości 100 zł. Dyrektor powiedział, że podobne kwoty dodatku stosują sąsiednie 

gminy. Poinformował radnych, że projekt uchwały uzgodniono z nauczycielskimi związkami 

zawodowymi - ZNP oraz Solidarnością, w związku z czym poprosił, aby uchwałę przyjąć  

w kształcie przedstawionym radzie. Radni nie zadawali pytań, wiceprzewodniczący 

przypomniał, że temat ten omawiano na posiedzeniu komisji rady. Odczytał treść uchwały  

i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XXX/246/22 w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego 

funduszu nagród, dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Żołynia została podjęta jednogłośnie, 12 radnych zagłosowało za 

jej przyjęciem. Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. Wyniki imienne: ZA (11): Maciej Dąbek, Teresa Fus, Krzysztof 

Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman 

Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (4). Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr 

Foryt, Karol Sztur. 

     Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości przez 

gminę przedstawił Michał Rupar, Inspektor Urzędu Gminy Żołynia. Wyjaśnił, że chodzi  

o nabycie działki pod drogę w Smolarzynach. Przypomniał, że temat ten był omawiany  

z radnymi wiosną bieżącego roku i wówczas zapadła decyzja, że gmina przejmie działkę pod 

drogę dojazdową dla powstającego osiedla, o ile deweloper dokona jej solidnego utwardzenia. 

Inspektor powiedział, że wójt gminy osobiście nadzorował tę sprawę i utwardzenie wykonano 

należycie, w związku z czym przygotowano uchwałę pod przejęcie działki. 

Wiceprzewodniczący rady powiedział, że radni wcześniej dyskutowali na ten temat, warunek 



postawiony deweloperowi został spełniony, tak więc drogę należy przejąć. Radni nie zabierali 

głosu, wiceprzewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Uchwała Nr 

XXX/247/22 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości przez 

Gminę Żołynia została podjęta jednogłośnie, 12 radnych zagłosowało za jej przyjęciem. 

Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:  

0, NIEOBECNI: 4. Wyniki imienne: ZA (11): Maciej Dąbek, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, 

Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (4). Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, 

Karol Sztur. 

    Uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości przedstawił inspektor Michał Rupar. Położenie 

wszystkich nieruchomości będących przedmiotem uchwał tej sesji, radni mogli prześledzić na 

dostarczonych im mapach. Inspektor wyjaśnił, że chodzi o zamianę działek, mającą na celu 

poszerzenie mienia gminnego przy stadionie nad Tamą. Dodał, że dzięki poszerzeniu, 

podczas czekającej gminę modernizacji stadionu, będzie możliwe wybudowanie 

pełnowymiarowego boiska treningowego. Zaznaczył, że przy zamianie będzie nieznaczna 

dopłata ze strony gminy, gdyż działki mają różne powierzchnie, a wysokość dopłaty wyceni 

rzeczoznawca majątkowy. Wiceprzewodniczący przypomniał, że sprawę omawiano na 

posiedzeniu komisji rady i stwierdził, że na mapie dostarczonej radnym przedstawiono 

dokładnie koncepcję zamiany. Radni nie zadawali pytań, po odczytaniu uchwały 

wiceprzewodniczący przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XXX/248/22 w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została podjęta jednogłośnie, 12 radnych 

zagłosowało za jej przyjęciem. Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. Wyniki imienne: ZA (11): Maciej Dąbek, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (4). Andrzej Całka, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Karol Sztur. 

    Projekt uchwały, w sprawie sprzedaży działki gminnej w trybie bezprzetargowym 

przedstawił inspektor Michał Rupar. Powiedział, że chodzi o działkę w okolicy stadionu nad 

Tamą w Żołyni. Z uwagi na niewielką powierzchnię działki, co blokuje szersze jej 

wykorzystanie, może być ona sprzedana bez przetargu. Inspektor powiedział, że 

wnioskodawcy w tej sprawie niedawno nabyli działkę w sąsiedztwie i wówczas okazało się, 

że ogrodzenie ich nieruchomości wchodzi w działkę gminą. Chcąc uregulować tę kwestię 

wystąpili o sprzedaż dogrodzonej części. Inspektor stwierdził, że działka ta jest gminie 

niepotrzebna, a po zgodzie rady na sprzedaż zostanie wykonana jej wycena przez 

rzeczoznawcę. Radni nie zadawali pytań. Wiceprzewodniczący powiedział, że 

wnioskodawcami w sprawie są osoby, z którymi gmina zamienia nieruchomości przy 

stadionie, o czym była mowa przy rozpatrywaniu poprzedniej uchwały. Następnie odczytał 

projekt uchwały i poddał ją pod głosowanie. Uchwała Nr XXX/249/22 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia w trybie bezprzetargowym została 

podjęta jednogłośnie, 12 radnych zagłosowało za jej przyjęciem. Wyniki głosowania: ZA: 11, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. Wyniki imienne: 

ZA (11): Maciej Dąbek, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (4). Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Karol Sztur. 

    Projekt kolejnej uchwały w sprawie sprzedaży bezprzetargowej - tym razem nieruchomości 

położonej w Brzózie Stadnickiej - przedstawił inspektor Michał Rupar. Wyjaśnił, że projekt 

przygotowano w odpowiedzi na wniosek osoby zainteresowanej zakupem, a ponieważ jest to 

działka bardzo mała, niemożliwa do wykorzystania samoistnego, to można ją sprzedać bez 

przetargu. Dodał, że po zgodzie rady na sprzedaż zostanie wykonana jej wycena. Radni nie 

dyskutowali w tej sprawie, wiceprzewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 



głosowanie. Uchwała Nr XXX/250/22 w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żołynia w trybie bezprzetargowym została podjęta jednogłośnie, 12 

radnych zagłosowało za jej przyjęciem. Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. Wyniki imienne: ZA (11): 

Maciej Dąbek, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, 

Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (4). 

Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Karol Sztur. 

    Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej  

w Brzózie Stadnickiej przedstawił Waldemar Natoński, Sekretarz Gminy Żołynia. Zaznaczył, 

że w projekcie uchwały uznającej skargę za bezzasadną zanonimizowano dane skarżącego  

z uwagi na ochronę danych osobowych. Sekretarz przypomniał, że skarga z 30 stycznia 2020 

roku była przedmiotem posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Żołynia. 

Ponieważ okoliczności sprawy będące przedmiotem skargi badały także sądy - sąd pracy oraz 

wydział karny sądu rejonowego - komisja na wniosek oskarżonej dyrektorki zawiesiła 

postępowanie skargowe do czasu rozstrzygnięcia sądowego. W świetle wyroków sądów, 

które działały dwuinstancyjnie, zarzuty skarżącego o naruszenie prawa przy wykonywaniu 

obowiązków przez dyrektora okazały się nieprawdziwe. Skarżący nie okazał dowodów na 

poparcie rzuconych oskarżeń, takich czynów nie potwierdzili słuchani świadkowie, ani nie 

wykazało ich badanie dokumentów szkolnych przez sąd. Skarżący przegrał przed sądem 

pracy, a sąd karny działający z powództwa oskarżonej dyrektor, w kontekście 

wypowiedzianych przez niego publicznie oskarżeń skazał go za przestępstwo zniesławienia. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji uwzględniając rozstrzygnięcia sądowe, jednogłośnie 

zarekomendowała przygotowanie projektu uchwały uznającego skargę na dyrektora za 

bezzasadną. Sekretarz podkreślił, że szczegółowe omówienie sprawy i uzasadnienie 

proponowanego rozstrzygnięcia zawiera załącznik, stanowiący integralną część uchwały. 

Wiceprzewodniczący rady odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Uchwała Nr 

XXX/251/22 w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora szkoły została podjęta 

jednogłośnie, 12 radnych zagłosowało za jej przyjęciem. Wyniki głosowania: ZA: 11, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. Wyniki imienne: 

ZA (11): Maciej Dąbek, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (4). Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Karol Sztur. 

    Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina przedstawił Sekretarz 

Gminy Żołynia. Petycja wpłynęła do Urzędu Gminy Żołynia 13 września 2022 r. Zawierała 

prośbę o poparcie w formie uchwały rady starań Gminy Solina o decyzję na szczeblu 

krajowym i pomoc finansową, na inwestycje związane z odmuleniem i oczyszczeniem 

dorzeczy jezior: solińskiego i myczkowieckiego. Składający petycję podkreślił znaczenie ww. 

zbiorników wodnych nie tylko dla turystyki i rekreacji, ale wskazał też, że są one bardzo 

ważnymi dla Podkarpacia zbiornikami wody pitnej. Zaznaczył, że pozytywna odpowiedź 

Gminy Żołynia, będzie ważnym głosem publicznym w wystąpieniu Gminy Solina do władz 

państwowych o pomoc finansową i podjęcie działań w tym zakresie. Sekretarz gminy 

przypomniał, że sprawa petycji była omawiana na posiedzeniu wspólnym komisji rady gminy, 

podczas którego członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie zaopiniowali 

przychylenie się do prośby Wójta Gminy Solina. Sekretarz zaznaczył, że przyjęcie uchwały 

oznacza udzielenie poparcia dla starań Gminy Solina, nie wiąże się natomiast z ponoszeniem 

przez Gminę Żołynia jakichkolwiek kosztów finansowych w tej sprawie. Uchwała Nr 

XXX/252/22 w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina została podjęta 

jednogłośnie, 12 radnych zagłosowało za jej przyjęciem. Wyniki głosowania: ZA: 11, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. Wyniki imienne: 

ZA (11): Maciej Dąbek, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, 



Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (4). Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Karol Sztur. 

 

   Ad. 4 W punkcie spraw różnych wiceprzewodniczący rady przedstawił prośbę 

mieszkańców ul. Białobrzeskiej o wykonanie wiaty przystankowej koło znajdującego się tam 

przedszkola, aby poprawić warunki oczekiwania młodzieży na autobus szkolny. Wójt gminy 

Piotr Dudek odpowiedział, że zna ten temat, gdyż rodzice uczniów już zwrócili się do niego  

z prośbą w tej sprawie. Podał koszt ustawienia wiaty w wysokości 10 tys. zł. Stwierdził, że 

gmina zakupi wiatę i zostanie ona zainstalowana po zmianie organizacji ruchu. Dodał, że 

rozmawiał już w tej sprawie z naczelnikiem wydziału komunikacji starostwa powiatowego  

i taka zmiana powinna być przygotowana w przeciągu miesiąca. Ocenił, że z uwagi na 

miejsce na poboczu powinno się to udać zrobić szybciej, aniżeli przy drodze wojewódzkiej. 

Przy okazji wspomniał, że nazajutrz spotyka się z dyrektorem odpowiadającym za 

organizację ruchu na drodze wojewódzkiej, z którym będzie omawiane ustawienie nowej 

wiaty przystankowej w Bikówce. 

     Radni nie zabierali więcej głosu. Wiceprzewodniczący rady podziękował zebranym za 

udział i zamknął sesję o godzinie 16.45. 

 

Protokolant: 

 


